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Verslag van de vergadering van de gemeenteraadscommissie financiën van 12 
december 2022 
 
 
Aanwezige leden : Louis Haerinck (LH), Marleen Prat (MP), Carl De Donder (CD), 

Jurgen Beke (JB), Sandra De Leeuw – Goussey (SD), Rolande 
Libert (RL), Filip Terryn (FT), Frans Kemseke (FK), Philip Ghekiere 
(PG), Arne Desmet (AD) 

Aanwezige genodigden:Claude Croes (CC), Regine Rooryck (RR), Matthias Vanneste (MV), 
Louis Vanderbeken (LV) 

 
Verontschuldigd : Bert Schelfhout (BS) 
 
 
__________________________________________________________________________ 
 
 
De voorzitter opent de zitting om 19.06u en verwelkomt alle leden alsook het college van 
burgemeester en schepenen. 
 
1. Verslag CF 01.22 
 
 Het verslag wordt unaniem goedgekeurd. 
 
2. Aanpassing meerjarenplan 3 
 
Dit wordt aangepakt per schepen voor verdere toelichting. 
 
PG: we hanteren in onze AMJP-3 de volgende algemene principes: gezonde financiën ; 

maximaal investeren volgens onze draagkracht ; fiscaal gunstig voor onze gezinnen en 
bedrijven ; budgetteren als een goede huisvader. 

 De personeelsploeg is gestegen van 106 VTE per 31/12/2021 naar 114,5 VTE per 
10/11/2022.  Er staan 3 vacatures open.  We voorzien 8 indexeringen in 2 jaar tijd. 

 Op vlak van lokale economie zijn er geen grote wijzigingen. 
 Ons exploitatiesaldo blijft positief en de autofinancieringsmarge is fors positief op het 

einde van de AMJP.  De schuldgraad per inwoner blijft normaal gezien onder de 1.000 
euro.  FT vraagt hoeveel VTE er waren bij het begin van de legislatuur.  RL vindt dat 
het aantal personeelsleden wel snel stijgt.  PG geeft ook cijfers over de stijgende 
uitgaven voor elektriciteit en gas. 

MV: Op vlak van ruimtelijke ordening zijn er geen grote wijzigingen. 
 Betreft milieu stijgen de uitgaven voor IMOG met 300.000 euro, voornamelijk door 

energie- en personeelskosten.  Een nieuw parkwachtershuisje komt er hopelijk in 2023.  
We voorzien ongeveer 6.000 euro voor het klimaatfonds Zuid-West-Vlaanderen. 

 De uitgaven voor sport kennen grote stijgingen voor gas en elektriciteit.  Ook de 
toelage voor het zwembad stijgt met 50.000 euro.  We werken aan de relighting 
(verLEDing) op verschillende plaatsen, alsook het herstel dak Gaverhal, en de 
renovatie tennisterreinen 1 tot 3. 

 Voor ICT loopt alles volgens planning (enkel de opleidingen gaan wat later door 
wegens covid).  Alles i.v.m. veiligheid wordt vernieuwd, inclusief sensibilisering van de 
gebruikers en opleidingen.  Voor de digiborden in het onderwijs komt er één grote 
vernieuwingsoperatie.  FT informeert naar de digitale infoborden.  MV bevestigt dat 
deze eraan komen in 2023 o.a. ter vervanging van de roosters.  Er volgt verder een 
toelichting omtrent het verfraaien van de Deerlijkse kernen. 

RR: Er wordt geïnvesteerd in het structureel verbeteren van het trage wegennet.  Er wordt 
ook geïnvesteerd in fietspaden bv in de Waregemstraat, de Pladijsstraat en de 
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Kapelstraat.  Fietspaden kunnen breder worden om het fietscomfort te verhogen, en we 
voorzien ook een aansluiting op de fietssnelweg Kortrijk-Waregem.  Ons mobilitietsplan 
wordt verder uitgerold, bv de Sint-Rochusstraat wordt een fietsstraat.  Ook de 
patrimoniumdossiers worden verder uitgerold.  Er is een aankoop buurthuis Sint-
Lodewijk bijgekomen in AMJP voor 236.000 euro.  Betreft het Leon Defrayeplein 
kennen we nog geen exacte datum voor de afbraak woningen. 

LV: We gaan naar 1 miljoen euro leefloon in 2023.  De netto stijging ligt wel lager gezien 
55% gesubsidieerd wordt.  De uitgaven voor equivalent leefloon gaan naar 210.000 
euro in 2023 wegens de opvang Oekraïense gezinnen.  Dit wordt evenwel voor meer 
dan 100% gesubsidieerd.  FT informeert naar de fysieke integratie van OCMW en 
gemeentebestuur.  LV antwoordt dat dit project verder loopt in functie van de nieuwe 
campussite. 

CC: De werken in de Beuk en de KIM zijn volop bezig.  Er was een kleine vertraging 
wegens asbest in de conciërgewoning.  Betreft de politiezone en de 
hulpverleningszone zijn de meerjarenplannen niet gewijzigd dus de dotaties blijven 
zoals voorzien in ons oorspronkelijk meerjarenplan. 

BS: Bert is verontschuldigd.  Er werd meegegeven dat het deels doven van de openbare 
verlichting meegenomen werd in de AMJP.  Anderzijds zal het ontknekelen van de 
graven niet meer gebeuren wegens gewijzigde visie hierop.  Dit is eveneens 
kostenbesparend. 

 
Nadien wordt het schema M2 met de totaalcijfers overlopen.  AD licht dit toe. 
 
JB vervolgt met de details van schema T2 en het overzicht van de verschillende 

belastingsoorten.  Het blijft dus een positieve situatie in ons AMJP. 
 
PG geeft nog mee dat het mooi is dat ons AMJP sluit, en dat we ons daar alvast geen 

zorgen moeten over maken.  Maar dat we het ook verder van nabij blijven opvolgen. 
 
3. Advies 
 
Louis Haerinck: gunstig 
Marleen Prat: gunstig 
Carl De Donder: gunstig 
Jurgen Beke: gunstig 
Sandra De Leeuw-Goussey: gunstig 
Rolande Libert: gunstig 
Filip Terryn: onthouding 
Frans Kemseke: gunstig 
 
4. Varia 
 
Er zijn geen varia punten. 
 
Tenslotte sluit de voorzitter de vergadering om 20.22u. 


